
Zápis z jednání GPKR 16. 5. 2024 

 
 

Místo konání: Kavárna U Rotlevů 

Přítomní: Mgr. Hurdová, ředitelka KaM, za Kolej Na Větrníku: L. Kaňka, předseda GPKR, 

J. Tkáčik, Š. Bronec, K. Stará; za Kolej Budeč: Anna Stojka; za Kolej 17. listopadu: Damian 

Wałoszek; za Kolej Šafránkův pavilon: Jakub Parobek, za Kolej Heyrovského: Matěj Křepelka 

Omluvení: Tim Anderle 

Zapisovatelka: K. Stará 

Začátek zasedání: 18:00, 16. 5. 2024 

 

PROGRAMOVÉ BODY: 

 

1. Propagace kolejních rad 

2. Volby kolejní rady na koleji Hvězda 

3. Komunikační prostředek pro členy kolejních rad 

4. Návštěva budovy Krystal 

5. Návštěva kolejních rad v Plzni 

6. Dostupnost ubytování na kolejích 

7. Pozemky okolo Koleje Na Větrníku 

 

 

1. Propagace kolejních rad 

Záměrem je zpropagovat kolejní radu jakožto orgán, a tím podpořit zakládání KR i na dalších 

kolejích. KaM má Facebook a nově i Instagram, které mohou sloužit k propagaci. K. Stará a 

J. Tkáčik výhledově vyrobí univerzální propagační materiál a paní ředitelka Hurdová je 

propojí se správkyní sítí KaM. 

 

2. Volby KR na koleji Hvězda 

Grémium usnesením č.3/2024 odhlasovalo volby v prezenční podobě, a to od 29. 5. 7:00 do 

30. 5. 23:59, s asistencí vrátných, kteří budou mít na každém bloku seznam ubytovaných a 

přidělovat na jeho základě volební lístky. Preferovaná podoba případných příštích voleb 

kolejních rad je online podoba.  

 

3. Komunikační prostředek pro členy kolejních rad 

Damian Wałoszek navrhuje, aby se vedle kanálu pro komunikaci mezi předsedy kolejních rad 

vytvořil i širší komunikační kanál pro další členy kolejních rad. J. Tkáčik proto zakládá 

messengerovou skupinu a Damian výhledově vytvoří Discord kanál (který má tu výhodu, že 

se zde zají dělat tematická vlákna). Účast je pro všechny členy i předsedy kolejních rad 

dobrovolná. 

 

4. Návštěva budovy Krystal 

Pod KaM spadá budova Krystal (José Martího 407/2, 162 00 Praha 6-Veleslavín), která 

nabízí ubytování pro studenty ÚJOP UK, víkendovou studovnu, knihovnu, aulu a od léta 

bude sídlem ředitelství KaM. Domlouváme s paní ředitelkou Hurdovou společnou návštěvu 

komplexu na 18. 6. 2024 v odpoledních hodinách. Ideálně rovnou spojenou s jednáním 

GPKR. 

 



5. Návštěva kolejních rad v Plzni  

V Plzni se nacházejí tři koleje spadající pod KaM: Kolej Heyrovského, Šafránkův pavilon a 

Kolej Bolevecká (na poslední jmenované není kolejní rada). Návštěva plzeňských kolejních 

rad se prozatím odkládá na později. 

 

6. Dostupnost ubytování na kolejích 

Proběhla krátká debata o dokumentu ČT: Bez peněz na vysokou nelez, který se točil na 

Kajetánce a pojednává o (ne)dostupnosti ubytování na kolejích. 

 

7. Pozemky okolo Koleje Na Větrníku 

V akademickém senátu UK se bude projednávat odkup pozemku přilehlého zezadu ke koleji. 

Dále se bude řešit možný odkup parkoviště před Kolejí Na Větrníku. 

 


